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Protokół nr 29/2011 
z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 22 września 2011r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu – Pani Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/.  
 

Pierwszym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie przez Zarząd Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim umowy 
partnerskiej z Gminą Miejską Nowe Miasto Lubawskie.  
 

/Na posiedzenie wszedł Pan Ryszard Kłosowski- Dyrektor ZDP/ 
 

Pan Kłosowski szczegółowo omówił projekt uchwały Rady Powiatu. Wyjaśnił, że gmina miejska 
Nowe Miasto Lubawskie zwróciła się z prośbą o dofinansowanie budowy chodnika  
od ul. Mszanowskiej do ul. Tysiąclecia, aby dzięki temu zadaniu mogła zdobyć większą ilość 
punktów.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski.  
 

Drugim punktem porządku było zapoznanie się z informacją dotyczącą remontu drogi 
powiatowej Skarlin – Lekarty – Nowy Dwór.   
 

Pismo dotyczące remontu drogi powiatowej Skarlin – Lekarty – Nowy Dwór omówił Dyrektor ZDP. 
Stanowi ono załącznik nr 2. 
Pan W. Jabłoński zapytał czy Dyrektor ZDP wystąpił już z pismem do Urzędu Gminy Nowe Miasto 
Lubawskie z/s w Mazanowie w sprawie 170 tys. zł. Dyrektor ZDP w odpowiedzi wyjaśnił, że na 
najbliższej sesji tj. 30 września 2011r. odbierze uchwałę wraz z porozumieniem. 
 

Zarząd zapoznał się z informacją dotyczącą remontu drogi powiatowej Skarlin – Lekarty – Nowy 
Dwór. 
 

Trzecim punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wysokości opłat 
za najem pomieszczeń, wysokości czynszu za dzierżawę gruntu oraz wysokości opłaty  
za najem garażu. 
 

/Na posiedzenie weszła Pani Joanna Ćwikli ńska- referent w wydziale Architektury, Budownictwa  
i Gospodarki Mieniem/ 
 

Pani J. Ćwikli ńska szczegółowo omówiła projekt uchwały. Poinformowała, że od 2008 roku nie było 
podwyżki czynszu. Przedstawiła także symulację zwiększenia czynszu za lokale użytkowe oraz 
symulację zwiększenia stawki opłat za wiaty, które stanowią odpowiednio załączniki nr 3 oraz nr 4.  
Starosta zasugerowała, że Zarząd powinien podjąć decyzję w sprawie parkingu znajdującego się na  
ul. Działyńskich, czy powinno się go wycenić w celu sprzedaży.   
/Na posiedzenie wszedł Wicestarosta/  
Wicestarosta zasugerował, że proponowane podwyżki są za małe. Zarząd zaproponował, aby takie 
podwyżki miały miejsce w każdym roku.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski.  
 

/Pani J. Ćwikli ńska opuściła posiedzenie/  
 

Czwartym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania 
komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego  na wybór dostawcy energii 
elektrycznej do obiektów będących własnością Powiatu Nowomiejskiego. 
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/Na posiedzenie wszedł Pan Wojciech Umiński- inspektor w Wydziale Architektury, Budownictwa  
i Gospodarki Mieniem/  
 

Pan W. Umiński przedstawił szczegółowo projekt uchwały.  
Zaproponowano skład komisji: Pan M. Buliński, Pan W. Umiński, Pani A. Banaszewska, Pani  
J. Jamroży. Wicestarosta zawnioskował, aby Zarząd wybrał także zastępcę przewodniczącego. 
Zaproponowano, aby funkcję zastępcy pełnił Pan K. Grześkiewicz.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 

Piątym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia 
specyfikacji istotnych warunków zamówienia na wybór dostawcy energii elektrycznej  
do obiektów będących własnością Powiatu Nowomiejskiego. 
 

Projekt uchwały szczegółowo przedstawił Pan W. Umiński.  
Pan W. Umiński wyjaśnił, że jako bazę zużycia energii elektrycznej przyjmuje się 2010 rok. Wzrasta 
ilość urządzeń, które wykorzystują energię elektryczną. Aby nie wchodzić w konflikt z ustawą Prawo 
zamówień publicznych zwiększono wolumen o 20%, który wynosi (za 23 miesiące) 1.062.308 KW. 
Koszty ZSZ w Kurzętniku oszacowano na podstawie ZS im. C. K. Norwida w Nowym Mieście 
Lubawskim. Zamówieniem objęto wszystkie jednostki organizacyjne Powiatu.  
Wicestarosta zapytał, czy w przypadku kiedy cena przetargu będzie mniej korzystna można 
unieważnić przetarg. Pan W. Umiński wyjaśnił, że istnieje możliwość unieważnienia przetargu.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 

Szóstym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany uchwały 
w sprawie powołania Zespołu Zarządzającego projektem „Budowa Zespołu Szkół Zawodowych 
w Kurzętniku – I etap”. 
 

Projekt uchwały omówił Pan W. Umiński. Wyjaśnił, że nastąpiła zmiana członka zespołu Pana  
A. Samsela na Pana W. Umińskiego. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 

Wicestarosta zaproponował, aby Pan W. Umiński przedstawił działania związane z kosztami budowy 
ZS w Kurzętniku.  
Pan W. Umiński wyjaśnił, że za dodatkowe roboty powstałe w wyniku błędów projektowych 
Starostwo będzie musiało zapłacić. Przeprowadzone zostały konsultacje z Urzędem Marszałkowskim 
w sprawie ewentualnego rozwiązania umowy z inżynierem kontraktu. Urząd Marszałkowski jest 
przeciwny temu działaniu. Wszelkie korzyści jakie Starostwo otrzymałoby z rozwiązania w/w umowy 
(odsetki, kary) zmniejszyłyby dofinansowanie Urzędu Marszałkowskiego. Rezygnacja  
z inżyniera kontraktu wiązałaby się także z częstszymi kontrolami.   
Starosta zapytała, czy jest możliwość obciążenia dodatkowymi kwotami (jakie Starostwo Powiatowe 
jest zobowiązane zapłacić) wykonawcy biura projektowego. Uważa się, że dodatkowe koszty 
wynikają z błędu projektanta.  
Pan W. Umiński poinformował, że jeżeli Starostwo uzyska jakiekolwiek odszkodowanie, spowoduje 
ono obniżenie dopłaty unijnej. Dodał również, że wykonawca zrezygnował z dopłaty za wieńce oraz 
Silke- wzmocnienie klasy. Kwota jaką musi zapłacić Starostwo wynosi 404.699,00 zł. Wykonawca 
zobowiązał się, iż do 15 października 2011roku zostanie zakończony stan surowy.  
 

/Pan W. Umiński opuścił posiedzenie Zarządu./ 
 

Siódmym punktem porządku było zapoznanie się z korektą do zmian w budżecie.  
Korektę do zmian w budżecie omówiła Skarbnik, która stanowi załącznik nr 5.   
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Zarząd zapoznał się z korektą do zmian w budżecie.  
 

Ósmym punktem porządku były wolne wnioski.  
 

Skarbnik poinformowała Zarząd o przedstawieniu rozliczenia przez Gminę Grodziczo dotyczącego 
umowy z dnia 12 maja 2011r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Grodziczno  
z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania p.n. Przebudowa drogi gminnej 183031N Ostaszewo- 
Gronowo /granica gminy/ o dł. 2,4 km. realizowanego w ramach Narodowego Programu Przebudowy 
Dróg Lokalnych 2008-2011.  
Wicestarosta poinformował o zajęciu przez Powiat Nowomiejski I miejsca w Województwie  
w kategorii związanej z ilością pozyskanych środków na jednego mieszkańca w powiecie. Średnia  
w województwie wynosiła 188 zł. Powiat Nowomiejski uzyskał ponad 350 zł na jednego mieszkańca.  
Zarząd ustalił termin kolejnego Zarządu na dzień 10 X  2011r. o godz. 1100. 
 
 
 
 
Protokół sporządziła:       Przewodnicząca 
 
Monika Mioskowska       Ewa Dembek                                                                                                                   
 


